

Announcement title	Saudi Awwal Bank announces the commencement of the offer of its SAR denominated Additional Tier 1 Sukuk	يعلن البنك السعودي الأول عن بدء طرح صكوك رأس مال إضافي من الشريحة الأولى مقومة بالريال السعودي	عنوان الإعلان
Introduction	With reference to the announcement made by Saudi Awwal Bank (the "Bank") published on the website of the Saudi Exchange on 19/05/1446H (corresponding to 21/11/2024G) relating to the Bank's intention to issue a Saudi Riyal ("SAR") denominated Additional Tier 1 Sukuk (the "Sukuk") by way of private placement in the Kingdom of Saudi Arabia under its SAR Additional Tier 1 Sukuk issuance programme (the "Programme"), the Bank is pleased to announce the commencement of the offer of a fixed rate Sukuk tranche and a floating rate Sukuk tranche.	بالإشارة إلى إعلان البنك السعودي الأول ("البنك") المنشور على موقع تداول السعودية بتاريخ 1446/05/19 هـ (الموافق 2024/11/21 م) بشأن عزم البنك إصدار صكوك رأس مال إضافي من الشريحة الأولى مقومة بالريال السعودي ("الصكوك") وطرحها طرحاً خاصاً في المملكة العربية السعودية بموجب برنامجه لإصدار صكوك رأس مال إضافي من الشريحة الأولى مقومة بالريال السعودي ("البرنامج")، فإنه يسر البنك الإعلان عن بدء طرح شريحة صكوك ذات عائد ربح ثابت وشريحة صكوك ذات عائد ربح متغير.	مقدمة
Issuance Type	Private placement of SAR denominated Additional Tier 1 Sukuk.	طرح خاص لصكوك رأس مال إضافي من الشريحة الأولى مقومة بالريال السعودي.	نوع الإصدار
Issuance Amount	The amount and terms of offer of the Sukuk will be determined at a later stage based on market conditions at that time.	سيتم تحديد قيمة وشروط طرح الصكوك في وقت لاحق بناءً على ظروف السوق في ذلك الوقت.	قيمة الطرح
Offering Start Date	25/05/1446H (corresponding to 27/11/2024G).	1446/05/25 هـ (الموافق 2024/11/27 م).	تاريخ بداية الطرح
Offering End Date	04/06/1446H (corresponding to 05/12/2024G).	1446/06/04 هـ (الموافق 2024/12/05 م).	تاريخ نهاية الطرح
Issuance Target Group	Institutional and Qualified clients in accordance with the Rules on the Offer of Securities and Continuing Obligations issued by the Capital Market Authority.	العملاء المؤسسيين والمؤهلين وفقاً لقواعد طرح الأوراق المالية والالتزامات المستمرة الصادرة عن هيئة السوق المالية.	الفئة المستهدفة من الإصدار
Lead Manager	The Bank has mandated HSBC Saudi Arabia as sole lead manager in relation to the offer and issuance of the Sukuk.	قام البنك بتعيين إتش إس بي سي العربية السعودية كمدير الإصدار الوحيد فيما يتعلق بطرح وإصدار الصكوك.	الجهة المسؤولة عن إدارة الإصدار

Minimum Subscription	SAR 1,000,000.	1,000,000 ريال سعودي.	الحد الأدنى للاكتتاب
Offer Price	To be determined at a later stage based on market conditions at that time.	يُحدد في وقت لاحق بناءً على ظروف السوق في ذلك الوقت.	سعر طرح الصك
Par Value	SAR 1,000,000.	1,000,000 ريال سعودي.	القيمة الاسمية
Return	To be determined at a later stage based on market conditions at that time.	يُحدد في وقت لاحق بناءً على ظروف السوق في ذلك الوقت.	عائد الصك
Maturity	Perpetual (subject to early redemption on a Call Date or as otherwise specified in the base offering circular, the supplement base offering circular and the applicable final terms relating to the Sukuk).	دائمة (بدون تاريخ استحقاق)، مع مراعاة إمكانية استردادها بشكل مبكر في تاريخ الاسترداد أو وفق ما هو موضح في نشرة الإصدار الأساسية، ونشرة الإصدار التكميلية والشروط النهائية المطبقة الخاصة بالصكوك.	مدة استحقاق الصك
Terms of Redemption	The Sukuk are perpetual securities and accordingly do not have a fixed or final redemption date. However, they may be redeemed by the Bank in certain cases as detailed in the base offering circular, the supplement base offering circular and the applicable final terms relating to the Sukuk.	ستكون الصكوك دائمة وبالتالي ليس لها تاريخ استحقاق محدد أو نهائي. ولكن يمكن استرداد الصكوك بشكل مبكر في حالات معينة كما هو مفصل في نشرة الإصدار الأساسية، ونشرة الإصدار التكميلية والشروط النهائية المطبقة الخاصة بالصكوك.	شروط أحقية الاسترداد
Additional Information	The Offering End Date referred to above is the expected date of the end of the offer, and is subject to market conditions. This announcement is not intended as an invitation or offer to purchase, acquire or subscribe to any securities. The Bank will announce any other relevant material developments in due course as required by the relevant rules and regulations.	تاريخ انتهاء الطرح المشار إليه أعلاه هو التاريخ المتوقع لنهاية الطرح، ويخضع لظروف السوق. لا يشكل هذا الإعلان دعوة أو عرضاً للشراء أو التملك أو الاكتتاب في أي أوراق مالية. وسيعلن البنك عن أي تطورات جوهرية أخرى ذات صلة في حينه وفقاً للقواعد واللوائح ذات العلاقة.	معلومات إضافية